
 

УКРАЇНА 

МІСЦЕВЕ САМОВРЯДУВАННЯ 

СОФІЇВСЬКА СЕЛИЩНА РАДА  
СОФІЇВСЬКОГО РАЙОНУ ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ВОСЬМОГО СКЛИКАННЯ 

ТРЕТЯ СЕСІЯ  
 

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання  3 сесії селищної ради 

 

 

смт Софіївка                                                               16 грудня 2020 року 

Всього обрано: 26 депутатів 

Присутні: 22 депутати 

                                                                                                   (список додається). 
Пленарне засідання  3 сесії селищної ради відкрив та вів селищний голова 

Сегедій П.Ю. 
На пленарному засіданні 3 сесії присутні: заступник селищного голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради Масько А.О., начальник відділу 

комунальної власності та правового забезпечення виконкому селищної 
ради  Акастьолова Л.П., начальник відділу освіти виконавчого комітету 
селищної ради Мазенко В.А., начальник відділу культури, туризму, молоді 
та спорту  виконавчого комітету селищної ради Ісаєва Г.Г., начальник 
відділу у справах дітей виконавчого комітету селищної ради Розбицька 
С.В.,  начальник відділу  проектного менеджменту, інвестицій та цифрової 
трансформації виконавчого комітету селищної ради Шинкаренко С.В.,   
начальник відділу-головний архітектор відділу містобудування, 
архітектури, будівництва та благоустрою території виконавчого комітету 
селищної ради Костяннікова С.І., Шевченко Н.К.- директор КЗ 
«Софіївський трудовий архів» Софіївської селищної ради, Лейченко С.А.- 
директор КП «Софіївська центральна лікарня», Бідулько Т.В. – директор 
КНП «Софіївський центр первинної медико – санітарної допомоги» 
Софіївської селищної ради, Хоружевський М.Г.- головний спеціаліст 
відділу  проектного менеджменту, інвестицій та цифрової трансформації 
виконавчого комітету селищної ради, головний спеціаліст фінансово- 

економічного відділу виконавчого комітету селищної ради Савицька Л.І., 



головний спеціаліст відділу контролю за додержанням  законодавства про 
працю, оподаткування та регулювання  земельних відносин Ільїна Р.І., 
головний спеціаліст з питань кадрової роботи виконавчого комітету 
селищної ради Моренко Г.Г. 

Сегедій П.Ю. повідомляє про те, що для ведення протоколу пленарного 
засідання 3 сесії селищної ради необхідно обрати секретаря пленарного 
засідання.   

Надійшла пропозиція обрати секретарем пленарного засідання секретаря 
селищної ради Назаренко Л.І. Інших пропозицій не надійшло.  
(Головуючий ставить  пропозицію  на голосування- про обрання Назаренко Л.І. 
секретарем пленарного засідання) 

Результат голосування: «за» -21   «проти»-немає, «утрималися»-немає, «не 
голосували»- Назаренко Л.І. 

Ведення протоколу пленарного засідання сесії здійснює секретар 
селищної ради Назаренко Л.І. 
Селищний голова оголошує  3 сесію Софіївської селищної ради 
відкритою. (Лунає Державний Гімн України). 
Сегедій П.Ю. цікавиться в депутатів чи всі знайомі з проєктом порядку 
денного 3 сесії селищної ради VIIІ скликання.  
Голова пленарного засідання пропонує включити до порядку денного 
питання, потреба розгляду яких виникла після підписання розпорядження про 
скликання 3 сесії селищної ради, а саме: 

- Про внесення змін до рішення селищної ради від 18 грудня 2019 року 
№2797-55/VII «Про Софіївський селищний бюджет на 2020 рік». 

 (Головуючий ставить питання на голосування- про включення даних 
питань до проєкту порядку денного пленарного засідання) 

Результат голосування: «за» -22   «проти»-немає, «утрималися»-немає, 
«не голосували»- 0. 

 

- Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для будівництва та обслуговування житлового будинку, 
господарських будівель і споруд та передачу її у власність. 

- Про надання дозволу на інвентаризацію земель селища Софіївка. 
-  Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки для іншого сільськогосподарського 
призначення для подальшої передачі в оренду. 
 

 (Головуючий ставить питання на голосування- про включення даного 

питання до проєкту порядку денного пленарного засідання) 



Результат голосування: «за» -22   «проти»-немає, «утрималися»-немає, 
«не голосували»- 0. 

 

- Про створення тимчасової комісії селищної ради з питань вивчення 
законності виділення земельних ділянок та їх обробітку. 
(Головуючий ставить питання на голосування- про включення даного 

питання до проєкту порядку денного пленарного засідання) 
Результат голосування: «за» -22   «проти»-немає, «утрималися»-немає, 
«не голосували»- 0. 

 

Селищний голова Сегедій П.Ю. звертається до депутатів з пропозицією 

розглянути на третій сесії питання згідно  такого проєкту порядку денного. 

(зачитує проєкт порядку денного) 

Отже, на розгляд 3 сесії вносяться такі питання: 

1. Про внесення змін до рішення селищної ради від 18 грудня 2019 року 
№2797-55/VII «Про Софіївський селищний бюджет на 2020 рік». 

2. Про встановлення розміру допомоги сім’ям загиблих воїнів в 
Афганістані. 

3. Про встановлення розміру допомоги сім’ям загиблих учасників АТО, 
ООС. 

4. Про встановлення розміру матеріальної допомоги незахищеним 
верствам населення та особам, які опинилися у складних життєвих 
обставинах. 

5. Про встановлення розміру допомоги на поховання деяких категорій 
осіб виконавцю волевиявлення померлого або особі, яка зобов’язалася 
поховати померлого. 

Інформує: головний спеціаліст фінансово- економічного відділу виконавчого 
комітету селищної ради Савицька Л.І. 

6. Про затвердження Програми фінансової підтримки Комунального 
підприємства «Софіївська центральна лікарня» Софіївської селищної 
ради на 2021 рік. 

7. Про погодження фінансового плану Комунального підприємства 
«Софіївська центральна лікарня» Софіївської селищної ради на 2021 
рік. 

Інформує: Лейченко С.А.- директор КП «Софіївська центральна лікарня». 

8. Про затвердження Програми фінансової підтримки Комунального 
некомерційного підприємства «Софіївський центр первинної медико – 

санітарної допомоги» Софіївської селищної ради на 2021 рік. 



9. Про погодження фінансового плану Комунального некомерційного 
підприємства «Софіївський центр первинної медико – санітарної 
допомоги» Софіївської селищної ради на 2021 рік. 

Інформує: Бідулько Т.В. – директор КНП «Софіївський центр первинної 
медико – санітарної допомоги» Софіївської селищної ради. 

10.  Про затвердження Програми розвитку культури Софіївської селищної 
територіальної громади на 2021-2023 роки. 

11. Про затвердження положення про проведення відкритого онлайн-

фестивалю-конкурсу вертепів "Різдвяна зірка" в умовах адаптивного 
карантину. 

Інформує: Ісаєва Г.Г.- начальник відділу культури, туризму, молоді та 
спорту  виконавчого комітету селищної ради. 

 

12. Про затвердження Програми захисту прав дітей та розвитку сімейних 
форм виховання у Софіївській територіальній громаді на 2021-2022 

роки. 
Інформує: Розбицька С.В.- начальник відділу у справах дітей виконавчого 
комітету селищної ради. 

13. Про внесення змін до рішень Софіївської селищної ради. 
14. Про згоду на передачу у комунальну власність Софіївської селищної 

територіальної громади житлового будинку. 
15. Про затвердження передавального акту Кам’янської сільської ради. 
16. Про внесення змін до установчих документів КОМУНАЛЬНОГО 

ПІДПРИЄМСТВА «ПОКАЗОВЕ». 
17. Про приймання майна до комунальної власності Софіївської селищної 

ради. 
18.  Про внесення змін до установчих документів КОМУНАЛЬНОГО 

ЗАКЛАДУ «СОФІЇВСЬКИЙ ТРУДОВИЙ АРХІВ». 
19.  Про списання майна комунальної власності Софіївської селищної 

ради. 
20.  Про затвердження передавального акту Комунального підприємства 

«Мігея». 

Інформує: Акастьолова Л.П.- начальник відділу комунальної власності та 
правового забезпечення виконавчого комітету селищної ради. 

21. Про затвердження Програми діяльності та утримання комунального 
закладу «Софіївський трудовий архів» на 2021-2025 роки. 



Інформує: Шевченко Н.К.- директор КЗ «Софіївський трудовий архів» 
Софіївської селищної ради. 

22. Про затвердження інвестиційного паспорту Софіївської селищної 
територіальної громади 

23. Про внесення змін до рішення селищної ради від 18.12.2019 №2807-

55/VII «Про стратегію сталого розвитку Софіївської селищної ОТГ на 
2018 – 2028 роки» 

24. Про затвердження проектів переможців Бюджету участі на 2021 рік та 
їх фінансування. 

25. Про затвердження програми підтримки молодіжної політики на 
території Софіївської селищної територіальної громади на 2021-2025 

роки. 

Інформує: Шинкаренко С.В.- начальник відділу  проектного менеджменту, 
інвестицій та цифрової трансформації виконавчого комітету селищної 
ради. 

26. Про затвердження Програми інформатизації Софіївської селищної 
територіальної громади на 2021-2025 роки 

Інформує: Хоружевський М.Г.- головний спеціаліст відділу  проектного 
менеджменту, інвестицій та цифрової трансформації виконавчого 
комітету селищної ради. 

27. Про затвердження Програми стимулювання об’єднань співвласників 
багатоквартирних будинків на території Софіївської селищної ради до 
ефективного використання енергетичних ресурсів на 2021-2025 роки. 

Інформує: Костяннікова С.І.-  начальник відділу-головний архітектор відділу 
містобудування, архітектури, будівництва та благоустрою території 
виконавчого комітету селищної ради. 

28. Про встановлення вартості харчування дітей у закладах освіти 
Софіївської селищної ради на 2021 рік. 

29. Про встановлення пільг на батьківську плату за харчування дітей 
закладів освіти Софіївської селищної ради на 2021 рік. 

Інформує: Мазенко В.А.- начальник відділу освіти виконавчого комітету 
селищної ради. 

30. Про затвердження Програми соціально – економічного та культурного 
розвитку Софіїської селищної ради на 2021 рік. 

31. Про місцевий бюджет Софіївської селищної територіальної громади на 
2021 рік. 



32. Про затвердження штатної чисельності апарату виконавчого комітету 
селищної ради та витрат на його утримання. 

33. Про забезпечення дисципліни споживання енергоносіїв установами 
селищної ради на 2021 рік. 

Інформує: головний спеціаліст фінансово- економічного відділу 
виконавчого комітету селищної ради Савицька Л.І. 

34. Про внесення змін до рішення селищної ради від 18.11.2020 №5-1/VIII 

«Про затвердження структури виконавчого комітету Софіївської 
селищної ради». 

Інформує: Моренко Г.Г.- головний спеціаліст з кадрових питань виконкому 
селищної ради. 

35. Про затвердження Програми забезпечення громадського порядку та 
громадської безпеки на території Софіївської селищної ради на 2021-

2022 роки. 
Інформує: Масько А.О.- заступник селищного голови з питань діяльності 
виконавчих органів ради. 

36.  Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у 
власність. 

37.  Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для ведення особистого селянського господарства для 
подальшої передачі у власність. 

38. Про передачу земельних ділянок сільськогосподарського призначення 
з державної власності в комунальну власність. 

39.  Про надання дозволу на складання технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі та 
подальшої передачі у власність. 

40. Про надання дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства для подальшої передачі у власність. 

41. Про надання дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, 
господарських будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 

42. Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок  членам фермерського господарства 
«Омега» з подальшою передачею у власність для ведення 
фермерського господарства. 

43. Про встановлення пільг із сплати земельного податку. 

44. Про надання дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для будівництва та обслуговування 
індивідуального гаражу для подальшої передачі у власність. 



45.  Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для будівництва та обслуговування житлового будинку, 
господарських будівель і споруд та передачу її у власність. 

46.  Про надання дозволу на інвентаризацію земель селища Софіївка. 
47.  Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки для іншого сільськогосподарського 
призначення для подальшої передачі в оренду. 

Інформує: Ільїна Р.І.- головний спеціаліст відділу контролю за 
додержанням  законодавства про працю, оподаткування та регулювання  
земельних відносин. 
48.  Про затвердження плану роботи Софіївської селищної ради VIIІ 

скликання та її Виконавчого комітету на 2021 рік. 
49.  Про затвердження Плану діяльності з підготовки проектів 

регуляторних актів Софіївської селищної на 2021 рік. 
50. Про створення тимчасової комісії селищної ради з питань вивчення 

законності виділення земельних ділянок та їх обробітку. 
Інформує: Сегедій П.Ю.- Софіївський селищний голова. 

РІЗНЕ. 

Пропозиція головуючого: затвердити порядок денний в цілому. 
Результат голосування: «за» -22,   «проти»-немає, «утрималися»-немає 

Затверджується регламент роботи сесії.  
 Результат голосування: «за» -22,   «проти»-немає, «утрималися»-немає. 
 

1.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення селищної ради від 18 грудня 
2019 року №2797-55/VII «Про Софіївський селищний бюджет на 2020 рік». 
ВИСТУПИЛИ: Савицька Л.І.- головний спеціаліст фінансово- економічного 
відділу виконавчого комітету селищної ради, яка ознайомила з внесеними 
змінами до рішення селищної ради від 18.12.2019 №2797-55/VII «Про 
Софіївський селищний бюджет на 2020 рік» та проєктом рішення. Дала 
відповіді на запитання депутатів. 

Лимарь Н.О.-  голова постійної комісії селищної ради з питань фінансів, 
бюджету, планування соціально-економічного розвитку, інвестицій та 
міжнародного співробітництва, яка повідомила про те, що дане питання 
розглядалося на засіданні постійної комісії та за участі голів інших постійних 
комісій селищної ради. На засідання комісії були запрошені керівники 
комунальних закладів селищної ради та начальники відділів. Вона інформує 
про те, що комісією були детально вивчені всі зміни, які передбачено внести 
до рішення Софіївської селищної ради від 18.12.2019р. №2797-55/VII «Про 
Софіївський селищний бюджет на 2020 рік». Комісія рекомендує сесії 
розглянути дане питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкт 
рішення за основу.  



Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 84-3/VIIІ додається. 
 

2.СЛУХАЛИ: Про встановлення розміру допомоги сім’ям загиблих воїнів в 
Афганістані. 
ВИСТУПИЛИ: Савицька Л.І., яка ознайомила депутатів з проєктом рішення. 

Дала відповіді на запитання депутатів. 
Лимарь Н.О., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 

засіданні постійної комісії та за участі голів інших постійних комісій селищної 
ради. Комісія рекомендує сесії розглянути дане питання на пленарному 
засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 85-3/VIIІ додається. 
 

3.СЛУХАЛИ: Про встановлення розміру допомоги сім’ям загиблих 
учасників АТО, ООС. 
ВИСТУПИЛИ: Савицька Л.І., яка ознайомила депутатів з проєктом 
рішення. Дала відповіді на запитання депутатів. 

Лимарь Н.О., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. Комісія рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Депутат Бугай М.П. запропонував в майбутньому розглянути можливість 
надання матеріальної допомоги матерям, сини яких померли від поранень 
отриманих під час проходження служби в зоні проведення АТО та ООС. 

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 



Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 86-3/VIIІ додається. 
4.СЛУХАЛИ: Про встановлення розміру матеріальної допомоги 
незахищеним верствам населення та особам, які опинилися у складних 
життєвих обставинах. 
ВИСТУПИЛИ: Савицька Л.І., яка ознайомила депутатів з проєктом 
рішення. Дала відповіді на запитання депутатів. 

Лимарь Н.О., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. Комісія рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 87-3/VIIІ додається. 

5.СЛУХАЛИ: Про встановлення розміру допомоги на поховання деяких 
категорій осіб виконавцю волевиявлення померлого або особі, яка 
зобов’язалася поховати померлого. 
ВИСТУПИЛИ: Савицька Л.І., яка ознайомила депутатів з проєктом 
рішення. Дала відповіді на запитання депутатів. 

Лимарь Н.О., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. Комісія рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 88-3/VIIІ додається. 



 

6.СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми фінансової підтримки 
Комунального підприємства «Софіївська центральна лікарня» Софіївської 
селищної ради на 2021 рік. 
ВИСТУПИЛИ: Лейченко С.А.- директор КП «Софіївська центральна 
лікарня» Софіївської селищної ради, яка ознайомила депутатів зі змістом 
Програми фінансової підтримки Комунального підприємства «Софіївська 
центральна лікарня» Софіївської селищної ради на 2021 рік. Дала відповіді на 
запитання депутатів. Ознайомила з проєктом рішення.  

Лимарь Н.О., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. Комісія рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 89-3/VIIІ додається. 
 

7.СЛУХАЛИ: Про погодження фінансового плану Комунального 
підприємства «Софіївська центральна лікарня» Софіївської селищної ради на 
2021 рік. 
ВИСТУПИЛИ: Лейченко С.А., яка ознайомила депутатів зі змістом  
фінансового плану Комунального підприємства «Софіївська центральна 
лікарня» Софіївської селищної ради на 2021 рік. Дала відповіді на запитання 
депутатів. Ознайомила з проєктом рішення.  

Лимарь Н.О., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. Комісія рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 90-3/VIIІ додається. 



 

8.СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми фінансової підтримки 
Комунального некомерційного підприємства «Софіївський центр первинної 
медико – санітарної допомоги» Софіївської селищної ради на 2021 рік. 

ВИСТУПИЛИ: Бідулько Т.В.- директор КНП «Софіївський центр первинної 
медико – санітарної допомоги» Софіївської селищної ради, яка  ознайомила 
депутатів зі змістом Програми фінансової підтримки Комунального 
некомерційного підприємства «Софіївський центр первинної медико – 

санітарної допомоги» Софіївської селищної ради на 2021 рік. Дала відповіді 
на запитання депутатів. Ознайомила з проєктом рішення.  

Депутат Бугай М.П. поцікавився: «Девладівська та Вакулівська ОТГ 
беруть участь у співфінансуванні КНП «Софіївський центр первинної медико 
– санітарної допомоги» Софіївської селищної ради?» 

Відповідь на запитання надали Сегедій П.Ю. та Савицька Л.І. 
Лимарь Н.О., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 

засіданні постійної комісії. Комісія рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 91-3/VIIІ додається. 
 

9.СЛУХАЛИ: Про погодження фінансового плану Комунального 
некомерційного підприємства «Софіївський центр первинної медико – 

санітарної допомоги» Софіївської селищної ради на 2021 рік. 
ВИСТУПИЛИ: Бідулько Т.В., яка ознайомила депутатів зі змістом  
фінансового плану Комунального некомерційного підприємства 
«Софіївський центр первинної медико – санітарної допомоги»  Софіївської 
селищної ради на 2021 рік. Дала відповіді на запитання депутатів. 
Ознайомила з проєктом рішення.  

Лимарь Н.О., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. Комісія рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  



Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 92-3/VIIІ додається. 
 

10.СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми розвитку культури Софіївської 
селищної територіальної громади на 2021-2023 роки. 
ВИСТУПИЛА: Ісаєва Г.Г.- начальник відділу культури, туризму, молоді та 
спорту  виконавчого комітету селищної ради, яка прозвітувала про виконання 
Програми та ознайомила депутатів з основними розділами Програми розвитку 
культури Софіївської селищної територіальної громади на 2021-2023 роки та 
проєктом рішення. Дала відповіді на запитання депутатів.  

Депутат Рудніцький О.З. поцікавився: чому мало коштів із селищного 
бюджету виділяється на підписку періодичної преси та на придбання нової 
художньої літератури? 

На його запитання дала відповідь Ісаєва Г.Г. 
Зубко В.В.- заступник голови постійної комісії з гуманітарних питань, яка 

повідомила про те, що дане питання розглядалося на засіданні комісії. Комісія 
рекомендує сесії розглянути дане питання на пленарному засіданні ради та 
взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- Федорченко К.С., «не голосували» 
-0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 93-3/VIIІ додається. 
 

11.СЛУХАЛИ: Про затвердження положення про проведення відкритого 
онлайн-фестивалю-конкурсу вертепів "Різдвяна зірка" в умовах адаптивного 
карантину. 



ВИСТУПИЛА: Ісаєва Г.Г.,  яка ознайомила депутатів з основними 

розділами Положення про проведення відкритого онлайн-фестивалю-

конкурсу вертепів "Різдвяна зірка" в умовах адаптивного карантину. 

 та проєктом рішення. Дала відповіді на запитання депутатів.  
Зубко В.В., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 

засіданні комісії. Комісія рекомендує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 94-3/VIIІ додається. 
 

12.СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми захисту прав дітей та розвитку 
сімейних форм виховання у Софіївській територіальній громаді на 2021-2022 

роки. 
ВИСТУПИЛИ: Розбицька С.В. начальник відділу у справах дітей 
виконавчого комітету селищної ради, яка  ознайомила депутатів з основними 
розділами Програми захисту прав дітей та розвитку сімейних форм виховання 
у Софіївській територіальній громаді на 2021-2022 роки та проєктом рішення. 
Дала відповіді на запитання депутатів.  

Зубко В.В., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія рекомендує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 95-3/VIIІ додається. 
 

13.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішень Софіївської селищної ради. 



ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П.- начальник відділу комунальної власності 
та правового забезпечення виконавчого комітету селищної ради, яка 
повідомила про зміни, які планується внести до рішень селищної ради. 

Бондаренко А.М.- голова постійної комісії з питань комунальної 
власності, житлово-комунального господарства, енергозбереження та 
транспорту, який повідомив про те, що дане питання розглядалося на засіданні 
постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 96-3/VIIІ додається. 
 

14. СЛУХАЛИ: Про згоду на передачу у комунальну власність Софіївської 
селищної територіальної громади житлового будинку. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що керуючись 
законами України «Про місцеве самоврядування в Україні», «Про передачу 
об’єктів права державної та комунальної власності», постановою Кабінету 
Міністрів України від  21.08.1998 № 1482 «Про передачу об’єктів права 
державної та комунальної власності», враховуючи рекомендації постійної 
комісії з питань комунальної власності, житлово-комунального господарства, 
енергозбереження та транспорту, селищна рада вирішила надати згоду на 
безоплатну передачу з державної власності з балансу філії «Управління 
«Укргазтехзв’язок» Акціонерного товариства «Укртрансгаз» до комунальної 
власності Софіївської селищної територіальної громади  нерухомого майна – 

житлового будинку (А-1-житловий будинок, Б - гараж, В, Г, Д – сарай, Е – 

сарай, № 1,2 – огорожа, І – колодязь, реєстраційний номер об’єкта нерухомого 
майна - 1490890212252) за адресою: вулиця Степова, будинок 63а, село 
Авдотівка Софіївського району Дніпропетровської області, на баланс 
Виконавчого комітету Софіївської селищної ради. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося 
на засіданні постійної комісії.  Комісія  рекомендує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 



Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 97-3/VIIІ додається. 
 

15.СЛУХАЛИ: Про затвердження передавального акту Кам’янської сільської 
ради. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що керуючись 
законами України «Про місцеве самоврядування в Україні», «Про державну 
реєстрацію юридичних осіб, фізичних осіб – підприємців та громадських 
формувань», враховуючи рішення Кам’янської сільської ради від  26.09.2019 

№ 650-39/VII «Про добровільне приєднання територіальних громад до 
об’єднаної територіальної громади», рішення Софіївської селищної ради від 
27.09.2019 № 2652-52/VII «Про добровільне приєднання територіальних 
громад до об’єднаної територіальної громади» та від 28.01.2020 № 2887-57/VII 

«Про припинення діяльності Кам’янської сільської ради», селищна рада 
вирішила затвердити  передавальний  акт  Кам’янської сільської ради (код 
ЄДРПОУ 04337956). Ознайомила з проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося 
на засіданні постійної комісії.  Комісія  рекомендує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 98-3/VIIІ додається. 
 

16.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до установчих документів 
КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА «ПОКАЗОВЕ». 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що керуючись 
Конституцією України, законами України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», «Про державну реєстрацію юридичних осіб, фізичних осіб-

підприємців та громадських формувань», враховуючи рішення Кам’янської 
сільської ради від  26.09.2019 № 650-39/VII «Про добровільне приєднання 
територіальних громад до об’єднаної територіальної громади», рішення 



Софіївської селищної ради від 27.09.2019 № 2652-52/VII «Про добровільне 
приєднання територіальних громад до об’єднаної територіальної громади», від 
28.01.2020 № 2887-57/VII «Про припинення діяльності Кам’янської сільської 
ради» та від 18.11.2020 № 7-1/VIII «Про затвердження старост», 
розпорядження Софіївського селищного голови від 23.11.2020 № 260-к/тр 
«Про трудові відносини», передавальний акт від 02.12.2020, рекомендації 
постійної комісії з питань комунальної власності, житлово-комунального 
господарства, енергозбереження та транспорту, селищна рада вирішила 
затвердити Статут КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА "ПОКАЗОВЕ" у 
новій редакції. Внести зміни щодо Засновника юридичної особи. Ознайомила 
з проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося 
на засіданні постійної комісії.  Комісія  рекомендує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 99-3/VIIІ додається. 
 

17.СЛУХАЛИ: Про приймання майна до комунальної власності Софіївської 
селищної ради. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що керуючись 
Конституцією України, законами України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», «Про передачу об’єктів права державної та комунальної власності», 
Бюджетним та Цивільним кодексами України, враховуючи рішення 
Софіївської районної ради «Про передачу майна спільної власності 
територіальних громад сіл та селищ Софіївського району» від 26.06.2020  № 
348-35/VII, рішення Софіївської селищної ради від 29.07.2020 № 3341-63/VII 

«Про приймання майна до комунальної власності Софіївської селищної ради», 

розпорядження голови Софіївської районної державної  адміністрації від 
01.12.2020 № Р-238/0/371-20 «Про передачу матеріальних цінностей 
райдержадміністрації», селищна рада вирішила прийняти з балансу відділу 
освіти Софіївської районної державної адміністрації до комунальної власності 
Софіївської селищної ради на баланс Відділу культури, туризму, молоді та 
спорту виконавчого комітету Софіївської селищної ради майно для 
забезпечення обслуговування нежитлової будівлі за адресою: вулиця 



Незалежності, 85, селище міського типу Софіївка, Софіївський район, 
Дніпропетровська область. Ознайомила депутатів з проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося 
на засіданні постійної комісії.  Комісія  рекомендує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 100-3/VIIІ додається. 
 

18.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до установчих документів 
КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «СОФІЇВСЬКИЙ ТРУДОВИЙ АРХІВ». 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що керуючись 
Конституцією України, законами України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», «Про державну реєстрацію юридичних осіб, фізичних осіб-

підприємців та громадських формувань», враховуючи рішення Софіївської 
районної ради від 22.10.2020 № 367-37/VII «Про передачу майна спільної 
власності територіальних громад сіл та селищ Софіївського району», рішення 
Софіївської селищної ради  від 20.11.2020 № 19-2/VIІI «Про приймання 
юридичної особи та її майна до комунальної власності Софіївської селищної 
ради», враховуючи рекомендації постійної комісії з питань комунальної 
власності, житлово-комунального господарства, енергозбереження та 
транспорту, селищна рада вирішила змінити назву юридичної особи 
КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД "СОФІЇВСЬКИЙ РАЙОННИЙ ТРУДОВИЙ 
АРХІВ" СОФІЇВСЬКОЇ РАЙОННОЇ РАДИ (код ЄДРПОУ 38499703),  з 
урахуванням скороченого найменування СОФІЇВСЬКИЙ РАЙОННИЙ 
ТРУДОВИЙ АРХІВ, на КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД "СОФІЇВСЬКИЙ 
ТРУДОВИЙ АРХІВ" СОФІЇВСЬКОЇ СЕЛИЩНОЇ РАДИ СОФІЇВСЬКОГО 
РАЙОНУ ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ, скорочене  найменування КЗ 
«СОФІЇВСЬКИЙ ТРУДОВИЙ АРХІВ». 
Затвердити Статут КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ "СОФІЇВСЬКИЙ 
ТРУДОВИЙ АРХІВ" СОФІЇВСЬКОЇ СЕЛИЩНОЇ РАДИ СОФІЇВСЬКОГО 
РАЙОНУ ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ у новій редакції. Ознайомила з 
проєктом рішення. 

 



Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося 
на засіданні постійної комісії.  Комісія  рекомендує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 101-3/VIIІ додається. 
 

19.СЛУХАЛИ: Про списання майна комунальної власності Софіївської 
селищної ради. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що керуючись 
Конституцією України, ст.ст. 26, 60 Закону України «Про місцеве 
самоврядування в Україні», враховуючи Положення про порядок списання 
об’єктів комунальної власності Софіївської селищної об’єднаної 
територіальної громади, затвердженого рішенням Софіївської селищної ради 
від 28.08.2019 № 2552-49/VII, лист Комунального підприємства «Мігея» від 
25.11.2020 № 71, протокол від 11.12.2020 та додатковий пакет документів, 
селищна рада вирішила надати комунальному підприємству «Мігея» дозвіл на 
списання з балансу майна комунальної власності Софіївської селищної ради 
згідно додатку. 

Комунальному підприємству «Мігея» надати Звіт про списання майна 
згідно додатку до Положення про порядок списання об’єктів комунальної 
власності Софіївської селищної об’єднаної територіальної громади. 
Ознайомила депутатів з проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося 
на засіданні постійної комісії.  Комісія  рекомендує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., 
Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю., Попришко 
М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., 
Ященко Т.В., проти- Трофимюк О.М. , «утрималися»- Василик С.М.,   «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 102-3/VIIІ додається. 



 

20.СЛУХАЛИ: Про затвердження передавального акту Комунального 
підприємства «Мігея». 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що відповідно 
статей 26, 60 Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні», 
Цивільного та Господарського кодексів, враховуючи рішення Софіївської 
селищної ради від 18.12.2019 № 2779-55/VII «Про реорганізацію 
комунального підприємства «Мігея» та від 22.04.2020 № 3112-60/VII «Про 
внесення змін до установчих документів Комунального підприємства 
«Софіївське», селищна рада вирішила затвердити передавальний акт 
балансових рахунків, матеріальних цінностей та активів Комунального 
підприємства «Мігея» до правонаступника – Комунального підприємства 
«Софіївське» Софіївської селищної ради Софіївського району 
Дніпропетровської області. Ознайомила депутатів з проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося 
на засіданні постійної комісії.  Комісія  рекомендує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 103-3/VIIІ додається. 
 

21.СЛУХАЛИ:  Про затвердження Програми діяльності та утримання 
комунального закладу «Софіївський трудовий архів» на 2021-2025 роки. 

ВИСТУПИЛА: Шевченко Н.К.- директор КЗ «Софіївський трудовий архів» 
Софіївської селищної ради, яка ознайомила депутатів з основними розділами 
Програми діяльності та утримання комунального закладу «Софіївський 
трудовий архів» на 2021-2025 роки та проєктом рішення. Дала відповіді на 
запитання депутатів.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 



Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 104-3/VIIІ додається. 
 

22.СЛУХАЛИ: Про затвердження інвестиційного паспорту Софіївської 
селищної територіальної громади. 

ВИСТУПИЛА: Шинкаренко С.В.- начальник відділу  проектного 
менеджменту, інвестицій та цифрової трансформації виконавчого комітету 
селищної ради, яка ознайомила депутатів з основними розділами 
інвестиційного паспорту Софіївської селищної територіальної громади та 
проєктом рішення. Дала відповіді на запитання депутатів.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 105-3/VIIІ додається. 
 

23.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення селищної ради від 18.12.2019 
№2807-55/VII «Про стратегію сталого розвитку Софіївської селищної ОТГ на 
2018 – 2028 роки». 

ВИСТУПИЛА: Шинкаренко С.В., яка ознайомила депутатів зі змінами, які 
необхідно внести до рішення сесії селищної ради від 18.12.2019 №2807-

55/VII «Про стратегію сталого розвитку Софіївської селищної ОТГ на 2018 – 

2028 роки» та проєктом рішення. Дала відповіді на запитання депутатів.  
Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 

схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 106-3/VIIІ додається. 
 

24.СЛУХАЛИ: Про затвердження проектів переможців Бюджету участі на 
2021 рік та їх фінансування. 



ВИСТУПИЛА: Шинкаренко С.В., яка ознайомила депутатів з проєктом 
рішення про затвердження проектів переможців Бюджету участі на 2021 рік 
та їх фінансування. Дала відповіді на запитання депутатів.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 107-3/VIIІ додається. 
 

25.СЛУХАЛИ: Про затвердження програми підтримки молодіжної політики 
на території Софіївської селищної територіальної громади на 2021-2025 роки. 

ВИСТУПИЛИ: Шинкаренко С.В., яка ознайомила депутатів з основними 
розділами Програми підтримки молодіжної політики на території Софіївської 
селищної територіальної громади на 2021-2025 роки та проєктом рішення. 

Дала відповіді на запитання депутатів.  
Зубко В.В., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 

засіданні комісії. Комісія рекомендує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 108-3/VIIІ додається. 

26.СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми інформатизації Софіївської 
селищної територіальної громади на 2021-2025 роки. 

ВИСТУПИВ: Хоружевський М.Г.- головний спеціаліст відділу  проектного 
менеджменту, інвестицій та цифрової трансформації виконавчого комітету 
селищної ради, який прозвітував про хід виконання Програми та ознайомив 
депутатів із основними напрямками та заходами Програми інформатизації 
Софіївської селищної територіальної громади на 2021-2025 роки. Зачитав 
проєкт рішення. Дав відповіді на запитання депутатів. Після обговорення 



голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 109-3/VIIІ додається. 
 

27.СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми стимулювання об’єднань 
співвласників багатоквартирних будинків на території Софіївської селищної 
ради до ефективного використання енергетичних ресурсів на 2021-2025 роки. 

ВИСТУПИЛА: Костяннікова С.І.-  начальник відділу-головний архітектор 
відділу містобудування, архітектури, будівництва та благоустрою території 
виконавчого комітету селищної ради, яка повідомила про хід виконання 
Програми та ознайомила з основними напрямками та заходами Програми 

стимулювання об’єднань співвласників багатоквартирних будинків на 
території Софіївської селищної ради до ефективного використання 
енергетичних ресурсів на 2021-2025 роки. Зачитала проєкт рішення. Дала 
відповіді на запитання депутатів.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І.,  Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю., Попришко 
М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М.,  Шкаран Є.В., 
Ященко Т.В., проти- Назаренко В.А.,  «утрималися»- Федорченко К.С., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 110-3/VIIІ додається. 
 

28.СЛУХАЛИ: Про встановлення вартості харчування дітей у закладах освіти 
Софіївської селищної ради на 2021 рік. 
ВИСТУПИЛА: Мазенко В.А.- начальник відділу освіти виконавчого комітету 
селищної ради, яка повідомила про те, що керуючись  законами  України «Про 
місцеве самоврядування в Україні», «Про освіту», «Про дошкільну освіту», 
«Про повну загальну середню освіту», селищна рада має намір встановити 
вартість харчування дітей у закладах дошкільної освіти в розмірі 23,00 грн. на 



день та у закладах загальної середньої освіти 14,00 грн. на день. Ознайомила з 
проєктом рішення. Дане рішення набере чинності з 01 січня 2021 року.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 111-3/VIIІ додається. 

29.СЛУХАЛИ: Про встановлення пільг на батьківську плату за харчування 
дітей закладів освіти Софіївської селищної ради на 2021 рік. 
ВИСТУПИЛА: Мазенко В.А., яка повідомила про те, що керуючись законами 
України «Про місцеве самоврядування в Україні», «Про освіту», «Про 
дошкільну освіту», «Про загальну середню освіту», «Про охорону дитинства», 
Порядком надання послуг з харчування дітей у дошкільних, учнів у 
загальноосвітніх та професійно-технічних навчальних закладах, операції з 
надання яких звільняються від обкладення податком на додану вартість, 

затвердженого постановою Кабінету Міністрів України від 02.02.2011 №116, 
постановами Кабінету Міністрів України від 19.06.2002 №856 «Про 
організацію харчування окремих категорій учнів у загальноосвітніх 
навчальних закладах», від 26.08.2002 №1243 «Про невідкладні питання 
діяльності дошкільних та інтернатних навчальних закладів», Порядком 

організації харчування дітей у навчальних та оздоровчих закладах, 

затвердженим наказом Міністерства освіти і науки України від 01.06.2005 

№242/329, Порядком встановлення плати для батьків за перебування дітей у 
державних і комунальних дошкільних та інтернатних навчальних закладах, 

затвердженим наказом Міністерства освіти і науки України від 21.11.2002 

№667, селищна рада має намір звільнити батьків, або осіб, які їх замінюють, 
від сплати за харчування у закладах дошкільної освіти:  

  - дітей-сиріт та дітей, позбавлених батьківського піклування; 
  - дітей з особливими освітніми потребами, які відвідують інклюзивні 

групи; 
  - дітей з інвалідністю; 
  - дітей із сімей, які отримують допомогу відповідно до Закону України 

«Про державну допомогу малозабезпеченим сім’ям»; 
  - дітей із сімей, у яких сукупний дохід на кожного члена сім’ї за 

попередній квартал не перевищував рівня забезпечення прожиткового 
мінімуму (гарантованого мінімуму), який щороку встановлюється законом 
про Державний бюджет України для визначення права на звільнення від плати 
за харчування дитини у дошкільних навчальних закладах; 



  -  дітей учасників бойових дій (АТО, ООС) та дітей, один з батьків яких 
є учасником ООС на час перебування в зоні ООС; 

  - дітей із сімей, що прибули з окупованих територій та районів 
проведення антитерористичної операції; 

  - дітей, які постраждали внаслідок Чорнобильської катастрофи. 
  2. Зменшити на 50% розмір батьківської плати в закладах дошкільної 

освіти за харчування дітей, із сімей, у яких троє і більше дітей. 
  3. Звільнити батьків, або осіб, які їх замінюють, від сплати за 

харчування у закладах загальної середньої освіти:  
  - дітей-сиріт та дітей, позбавлених батьківського піклування; 
  -дітей з особливими освітніми потребами, які навчаються у 

інклюзивних класах; 
  - дітей із сімей, які отримують допомогу відповідно до Закону України 

Про державну допомогу малозабезпеченим сім’ям»; 
  -  дітей учасників бойових дій (АТО, ООС) та дітей, один з батьків яких 

є учасником ООС на час перебування в зоні ООС; 
  - дітей із сімей, що прибули з окупованих територій та районів 

проведення антитерористичної операції; 
  - дітей, які постраждали внаслідок Чорнобильської катастрофи; 
  - учнів 1-4 класів, які не відносяться до пільгових категорій. 

Дане рішення набере чинності з 01 січня 2021 року. 
Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 

схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 112-3/VIIІ додається. 
 

30.СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми соціально – економічного та 
культурного розвитку Софіїської селищної ради на 2021 рік. 

ВИСТУПИЛИ: Савицька Л.І.- головний спеціаліст фінансово- економічного 
відділу виконавчого комітету селищної ради, яка ознайомила з основними 
заходами та планами Програми соціально – економічного та культурного 
розвитку Софіїської селищної ради на 2021 рік  та проєктом рішення. Дала 
відповіді на запитання депутатів. 

Лимарь Н.О.-  голова постійної комісії селищної ради з питань фінансів, 
бюджету, планування соціально-економічного розвитку, інвестицій та 
міжнародного співробітництва, яка повідомила про те, що дане питання 



розглядалося на засіданні постійної комісії та за участі голів інших постійних 
комісій селищної ради. На засідання комісії були запрошені керівники 
комунальних закладів селищної ради та начальники відділів. Вона інформує 
про те, що комісією було детально вивчено Програму соціально – 

економічного та культурного розвитку Софіїської селищної ради на 2021 рік. 

Комісія рекомендує сесії розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

В обговоренні даного питання взяли участь депутати Кравченко В.І., 
Ащаулов В.В., Бугайчук Р.Я., Лимарь Н.О. 

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г.,  Попришко 
М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., 
Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- Поденежна Л.Ю., «не голосували» 
-0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 113-3/VIIІ додається. 
 

31.СЛУХАЛИ: Про місцевий бюджет Софіївської селищної територіальної 
громади на 2021 рік. 
ВИСТУПИЛИ: Савицька Л.І., яка ознайомила з проєктом рішення про 
місцевий бюджет Софіївської селищної територіальної громади на 2021 рік. 
 Дала відповіді на запитання депутатів. 
Лимарь Н.О., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. Вона інформує про те, що комісією було детально 
вивчено проєкт рішення про місцевий бюджет Софіївської селищної 
територіальної громади на 2021 рік. Комісія рекомендує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Депутат Попришко М.І. поцікавився: яка сума коштів надходить в 
бюджет селищної ради від адмінзбору? 

На його запитання дала відповідь Савицька Л.І. 
Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 

схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 



УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 114-3/VIIІ додається. 
 

32.СЛУХАЛИ: Про затвердження штатної чисельності апарату виконавчого 
комітету селищної ради та витрат на його утримання. 
ВИСТУПИЛИ: Савицька Л.І., яка ознайомила з проєктом рішення про 
затвердження штатної чисельності апарату виконавчого комітету селищної 
ради та витрат на його утримання. Дала відповіді на запитання депутатів. 
Лимарь Н.О., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії.  Комісія рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 115-3/VIIІ додається. 
 

33.СЛУХАЛИ:Про забезпечення дисципліни споживання енергоносіїв 
установами селищної ради на 2021 рік. 
ВИСТУПИЛИ: Савицька Л.І., яка ознайомила з проєктом рішення про 

забезпечення дисципліни споживання енергоносіїв установами селищної 
ради на 2021 рік. Дала відповіді на запитання депутатів. 
Лимарь Н.О., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії.  Комісія рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

В обговоренні даного питання взяли участь депутати Назаренко В.А. та 
Рудніцький О.З. 

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- Федорченко К.С.,  «не голосували» 
-0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 116-3/VIIІ додається. 



 

34.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення селищної ради від 18.11.2020 
№5-1/VIII «Про затвердження структури виконавчого комітету Софіївської 
селищної ради». 
ВИСТУПИЛА: Моренко Г.Г.- головний спеціаліст з кадрових питань 
виконкому селищної ради, яка ознайомила із змінами, які планується внести 
до рішення селищної ради від 18.11.2020 №5-1/VIII «Про затвердження 
структури виконавчого комітету Софіївської селищної ради». Ознайомила з 
проєктом рішення.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 117-3/VIIІ додається. 
 

35.СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми забезпечення громадського 
порядку та громадської безпеки на території Софіївської селищної ради на 
2021-2022 роки. 
ВИСТУПИВ: Масько А.О.- заступник селищного голови з питань діяльності 
виконавчих органів ради, який прозвітував про хід виконання Програми та 

ознайомив з основними напрямками та заходами Програми забезпечення 
громадського порядку та громадської безпеки на території Софіївської 
селищної ради на 2021-2022 роки. Ознайомив з проєктом рішення.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 118-3/VIIІ додається. 
 

36.СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою 
щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. 



ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І.- головний спеціаліст відділу контролю за 
додержанням  законодавства про працю, оподаткування та регулювання  
земельних відносин, яка повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви 
від гр. Антонова М.П., Бухало О.Г., Гільмутдінової Л.М., Корж І.В., Мішньова 
С.О., Середи Т.П., Хайцана М.П. з проханням затвердити їм технічну 
документації із землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в 
натурі та передачу її у власність. До заяв надано копії необхідних документів. 
Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І.- голова постійної комісії з питань земельних відносин, 
будівництва та архітектури, який повідомив про те, що дане питання 
розглядалося на засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 119-3/VIIІ, 120-3/VIIІ,  121-3/VIIІ,  
122-3/VIIІ,  123-3/VIIІ,  124-3/VIIІ,  125-3/VIIІ  додаються. 
 

37.СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення особистого селянського господарства для 
подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Бєляєвої С.О., Гужви В.В., Корж І.В., Кульпанова І.І. з 
проханням затвердити їм проєкти землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для ведення особистого селянського господарства для подальшої 
передачі у власність. До заяв надано копії необхідних документів. Ознайомила 
з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 



УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 126-3/VIIІ, 127-3/VIIІ,  128-3/VIIІ,  
129-3/VIIІ  додаються. 
 

38.СЛУХАЛИ:Про передачу земельних ділянок сільськогосподарського 
призначення з державної власності в комунальну власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що відповідно до наказу 
Головного Управління Держгеокадастру у Дніпропетровській області від 
02.12.2020 №31-ОТГ та Акту приймання- передачі земельних ділянок 
сільськогосподарського призначення із державної власності у комунальну 
власність селищній раді необхідно прийняти земельні ділянки до комунальної 
власності загальною площею 2832,1495га. Копія наказу та акт прийому-

передачі додаються. Ознайомила з проєктом рішення. 
Кравченко В.І. повідомив про те, що дане питання розглядалося на 

засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проект рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення 

в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 130-3/VIIІ  додається. 
 

39.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на складання технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі та подальшої 
передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Білоус Т.Ф., Гай Л.І., Костяннікова В.О., Мазикіної 
П.Д., Манзюк Ю.А., Плевако Т.О., Поліщук К.І., Прокіпчука І.М., 
Стефанкевич В.І., Шахнюк О.В. з проханням надати їм дозвіл на складання 
технічної документації із землеустрою щодо встановлення меж земельної 
ділянки в натурі та подальшої передачі у власність. До заяв надано копії 
необхідних документів. Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 



Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 131-3/VIIІ, 132-3/VIIІ,  133-3/VIIІ,  
134-3/VIIІ,  135-3/VIIІ, 136-3/VIIІ,  137-3/VIIІ,  138-3/VIIІ, 139-3/VIIІ,  140-

3/VIIІ   додаються. 
 

40.СЛУХАЛИ:Про надання дозволу на розроблення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства для подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Гай Л.І., Качан А.І., Костяннікова В.О., Мазикіної П.Д., 
Манзюк Ю.А., Мелюха С.Я., Прокіпчука І.М., Яковенко К.І. з проханням 
надати їм дозвіл на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення особистого селянського господарства для 
подальшої передачі у власність. Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 141-3/VIIІ, 142-3/VIIІ,  143-3/VIIІ,  
144-3/VIIІ,  145-3/VIIІ, 146-3/VIIІ,  147-3/VIIІ,  148-3/VIIІ   додаються. 
 

41.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, 
господарських будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Гладуш О.В., Качан А.М., Лалак Т.О., Пересунька О.М., 
Ружина О.О., Яковенко К.І. з проханням надати їм дозвіл на розроблення 
проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для будівництва 
жилого будинку, господарських будівель та споруд для подальшої передачі у 



власність. До заяв надано копії необхідних документів. Ознайомила з 
проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 149-3/VIIІ, 150-3/VIIІ,  151-3/VIIІ,  
152-3/VIIІ,  153-3/VIIІ, 154-3/VIIІ   додаються. 
 

42.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельних ділянок  членам фермерського господарства 
«Омега» з подальшою передачею у власність для ведення фермерського 
господарства. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшла заява від гр. Малохатька В.І. з проханням надати йому дозвіл на 
виготовлення проєкту землеустрою щодо відведення земельних 
ділянок  членам фермерського господарства «Омега» з подальшою 
передачею у власність для ведення фермерського господарства. До заяви 
надано копії необхідних документів. Ознайомила з проєктом рішення. 

Кравченко В.І. повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проект рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення 

в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 155-3/VIIІ  додається. 
 

43.СЛУХАЛИ:Про встановлення пільг із сплати земельного податку. 



ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли листи від начальника 41 ДПРЧ ГУ ДСНС України у 
Дніпропетровській області В. Хомюка та заступника голови ліквідаційної 
комісії Софіївського РВ ГУМВС О. Ялового з проханням розглянути 
можливість надання пільги зі сплати земельного податку на 2021 рік. 
Ознайомила з проєктом рішення. 

Кравченко В.І. повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проект рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 156-3/VIIІ, 157-3/VIIІ   додаються. 
 

44.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для будівництва та обслуговування 
індивідуального гаражу для подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшла заява від гр. Мінкіної О.В. з проханням надати їй дозвіл на 
розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 
будівництва та обслуговування індивідуального гаражу для подальшої 
передачі у власність. Ознайомила з проєктом рішення. 

Кравченко В.І. повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проект рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення 

в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 158-3/VIIІ  додається. 
 



45.СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для будівництва та обслуговування житлового будинку, 
господарських будівель і споруд та передачу її у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Яворської Л.А. та Яворського В.М. з проханням 
затвердити їм проєкти землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 
будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських будівель і 
споруд та передачу її у власність. До заяв надано копії необхідних документів. 
Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 159-3/VIIІ, 160-3/VIIІ  додаються. 
 

46.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на інвентаризацію земель селища 
Софіївка. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в зв’язку з тим, що 
земельні ділянки довгий час не використовувалися і з метою ефективності та 
раціонального використання земельного фонду, залучення додаткових 
коштів в селищний бюджет селищна рада має намір провести інвентаризацію 
земельних ділянок в межах селища Софіївка (колишній Новомосковський 
рибгосп). Ознайомила з проєктом рішення. 

Кравченко В.І. повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проект рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення 

в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 161-3/VIIІ  додається. 



47.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для іншого сільськогосподарського 
призначення для подальшої передачі в оренду. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшла заява від гр. Хіманича С.С.- голови ФГ «АГРО-ЛІДЕР С» з 
проханням надати дозвіл на виготовлення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для іншого сільськогосподарського призначення 
для подальшої передачі в оренду. До заяви надано копії необхідних 
документів. Ознайомила з проєктом рішення. 

Кравченко В.І. повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проект рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення 

в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 162-3/VIIІ  додається. 
 

48.СЛУХАЛИ: Про затвердження плану роботи Софіївської селищної ради 
VIIІ скликання та її Виконавчого комітету на 2021 рік. 
ВИСТУПИВ: Сегедій П.Ю., який ознайомив депутатів з основними розділами 
плану роботи Софіївської селищної ради VIIІ скликання та її Виконавчого 
комітету на 2021 рік та проєктом рішення.  

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення 

в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 163-3/VIIІ  додається. 
 

49.СЛУХАЛИ: Про затвердження Плану діяльності з підготовки проєктів 
регуляторних актів Софіївської селищної на 2021 рік. 
ВИСТУПИВ: Сегедій П.Ю., який ознайомив депутатів з Планом діяльності з 
підготовки проєктів регуляторних актів Софіївської селищної на 2021 рік 

 та проєктом рішення.  



Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення 

в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 164-3/VIIІ  додається. 
 

50.СЛУХАЛИ: Про створення тимчасової комісії селищної ради з питань 
вивчення законності виділення земельних ділянок та їх обробітку. 
ВИСТУПИВ: Сегедій П.Ю., який ознайомив депутатів з  проєктом рішення 
про створення тимчасової комісії селищної ради з питань вивчення законності 
виділення земельних ділянок та їх обробітку. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бондаренко А.М., 
Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., 
Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна 
Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Сокуренко І.М.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 165-3/VIIІ  додається. 
 

Селищний голова Сегедій П.Ю. не бере участі в голосуванні по жодному 
питанню порядку денного. 
 

РІЗНЕ. 
Селищний голова Сегедій П.Ю. повідомив про те, що в селищну раду на 

його ім’я надійшло повідомлення про створення депутатської групи «Успішна 
Софіївщина». До складу групи входить 7 депутатів Софіївської селищної ради. 
Головою та уповноваженим представником депутатської групи «Успішна 
Софіївщина» обрано Ащаулова В.В., заступником голови групи Бондаренка 
А.М. Крім повідомлення надано протокол №1/2020 загальних зборів депутатів 
Софіївської селищної ради від ПП «ОПОЗИЦІЙНА ПЛАТФОРМА-ЗА 
ЖИТТЯ» та «ЗА МАЙБУТНЄ». 

 



Селищний голова Сегедій П.Ю. повідомив про те, що в селищну раду на 
його ім’я надійшло подання про реєстрацію депутатської фракції «СЛУГА 
НАРОДУ» до складу якої входить 9 депутатів Софіївської селищної ради. 
Головою фракції обрано Овдієнка В.А., а заступником голови фракції обрано 
Назаренко Л.І. Крім повідомлення надано протокол №1 загальних зборів 
депутатів Софіївської селищної ради від ПП «СЛУГА НАРОДУ», Положення 
депутатської фракції «СЛУГА НАРОДУ». 

Депутат Кравченко В.І. поцікавився про те,  як йде процес передачі земель 
сільськогосподарського призначення в  Софіївській громаді.  

Відповідь надав йому селищний голова Сегедій П.Ю. 
Запропонував створити ініціативну групу, яка б займалася питанням 

розробки шляхів наповнення селищного бюджету. 
Всі питання порядку денного пленарного засідання 3 сесії селищної ради 

розглянуто. 3 сесія оголошується закритою. (Лунає Державний Гімн України). 
Селищний голова дякує за плідну роботу депутатам Софіївської селищної 

ради, які взяли участь у пленарному засіданні 3 сесії селищної ради. 

 

 

 

 

 

Селищний голова, голова 

пленарного засідання 3 

 сесії                                                                                              П. СЕГЕДІЙ 

 

 

Секретар селищної ради, 
секретар пленарного засідання 

3 сесії                                                                                            Л.НАЗАРЕНКО                     

 

 

 

 

 

 

 
 


